
Referat af bestyrelsesmøde i V. Vedsted landsbyforening 

Mandag den 26. august 2019 

 
 

Til stede: Nis, Britta, Flemming og Marianna 

Afbud fra: Britt og Kim 

 

 

1. Godkendelse af referat. 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Siden sidst. 

Der er blevet lagt nyt asfalt på i byen og brostene ved højskolen er blevet hævet og hajtænderne fra 

Mandøvej mod VV Byvej er blevet rykket længere frem, for at få bedre udsyn.  

Det er dog stadig lidt svært at se for træerne på hjørnet (Mandøvej 1) og andre steder. Marianna tager fra i 

Lone Hee fra UHR, da det er deres hus. 

 

Vi afventer et udspil fra Esbjerg kommune om forslag til udformning af byporte, men det trækker ud! 

 

 

3. Kommende aktiviteter. 

Landsbydagen den 14. september skal planlægges. Aktivitetsgruppen holder møde 28. august. Program for 

dagen kommer til at ligge på Facebook og hjemmesiden. 

 

4. Lokalråd. 

Esbjerg kommune skal spare 160 mio. kr. 

 

Den lovede mobilmast – 3 og TDC er kontaktet, og 3 kunne oplyse, at Energistyrelsen har udbudt områder 

rundt om i Danmark, hvor der er et krav om dækning på 700/900 MHz i V. Vedsted. Esbjerg kommune er nu 

ved at undersøge, om teleselskaberne eller de selv skal betale for masterne. 

 

Man kan søge om tilskud til lokale projekter fra Den fritidskulturelle pulje. Ansøgningsfrist 15/9.  

Nis tager kontakt til landdistrikts- koordinatoren, for at få oplyst, om vi kan søge midler til køkkenredskaber 

og gymnastikredskaber. 

 

5. Eventuelt. 

Marianna tager fat Claus Tobiasen, der har været med til at kigge på striberne på Mandøvej om, om der 

ikke bliver malet store trekanter på vejen, så man ved, der kommer et kryds. Mange kører desværre lige 

over til højskolen. 

 

Marianna indkalder Pernille, Britta og Jane til møde ang. dilettant.  

 

 

 

 



Ref. Marianna 


